Mr Guo Guangchang

郭廣昌先生

Category: Listed Companies (SEHK – Non-Hang Seng Index Constituents) - Executive Directors 類別: 上市公司 (香港交易所 - 非恒生指數成分股) - 執行董事



Guo's making a speech in Fosun Annual Investment Conference 郭總在集團投資年度會議上發言

Message from Awardee 得獎者的話

Fosun International wants to be a great company rooted in China. We see immense growth potential in China, a development which will continue to attract investments from around the world. As an investment holding group based in China and expanding globally, Fosun will continue to identify and invest in industries that benefit from China's growth momentum by building a global platform that can integrate local and international resources.

We believe that corporate governance is an important conponent in management. We discover, manage and prosper with all our partners. Looking forward, Fosun will adhere to professional and transparent operating principles, to maintain rapid and stable growth. We will strengthen our cooperation with various stakeholders, and continue to fulfill corporate social responsibility, and promote the new commercial civilization.

復星國際希望能成為紮根中國的偉大公司. 中國的經濟將有巨大的成長空間,並繼續吸引來自國內外的投資。作為紮根中國、面向世界,致力於發現和把握中國高成長機會的投資控股集團,復星看好中國未來的投資機會,並將建設一個有雙向整合資源能力的全球化平臺.

復星認為公司治理是企業管理中不可或缺的 重要內容。復星的企業文化是"彙聚成長力量",我們將堅持規範透明的經營原則,保持 企業高速和穩健的成長。我們將加強和各個利 益相關方的溝通和合作,並不斷餞行企業社會 責任,推動新商業文明的建設。

Executive Director and Chairman, Fosun International Limited

復星國際有限公司 董事長、執行董事



Guo (right in black) in China Private Enterprises Pavilion in Expo Shanghai 2010

郭總(圖片中右側穿黑色服裝者)發起建設2010年上海世博會中國民變企業聯合館



Guo Guangchang and John Snow (Consultant of Board of Directors) 郭總和董事會顧問約翰斯諾先生在一起



Guo's hobby Taiji 郭總是太極愛好者和宣導者

Citation of the Panel of Judges 評審團評語

Mr Guo is a dedicated executive director with the vision and skills in leading an investment firm. He has contributed significantly to the overall strategic growth objectives, risk mangament and internal controls of the company. He has fostered communication between board members and has brought outside expertise and insights to board deliberations at appropriate times. Under his leadership, the company has consistently outerperformed the market expectation.

郭先生是位優秀的執行董事,具備帶領投資公司的遠見及才能。他對公司整體策略性的增長目標、風險管理和內部監控等方面貢獻良多。他致力促進董事會成員之間的溝通,亦在適當的時候將公司以外的專業知識和見解引進給董事會考量。在郭先生的領導之下,公司表現一直優於市場預期。





健川蓄車將 Directors Of The Year Awards